

质量管理体系认证证书

证书编号: ISC-Q-2024-4060 兹 证 明 河北孟洲防腐保温工程有限公司

统一社会信用代码: 91130925MAD8LDKC3Y

注册地址: 河北省沧州市孟村回族自治县宋庄子乡腾千路与京沪高速交叉口南 88 米 邮编: 061400 **经营地址:** 河北省沧州市孟村回族自治县宋庄子乡闫庄子村北腾千路与京沪高速交叉口南 88 米 邮编: 061400

管理体系符合

GB/T19001-2016/ISO9001:2015 标准要求 认证范围:

防腐保温管道及管件的制造,管件、法兰的加工(需资质许可的除外), 钢管的销售

注: 其中认证范围"管件的制造,管件、法兰的加工(需资质许可的除外),钢管的销售"在本机构经 CNAS 认可的范围内

本证书自有效期起始日期后的每年度进行监督审核,监督合格发放《年度监督审核合格通知书》和年度审核报告为准。 本证书信息可在国家认证认可监督管理委员会官方网站(www.cnca.gov.cn)上查询 本证书信息可在认证机构官方网站(www.china-isc.org.cn)上查询

发证日期: 2024 年 06 月 25 日 有效期至: 2027 年 06 月 24 日

证书二维码

签发人: 10人13

认证机构:

: 北京国标联合认证有限公司 2/0₁₀₅₀₇₆ 1838



Quality Management System Certificate

Registration No. ISC-Q-2024-4060

This is to certify that

Hebei Mengzhou Antisepsis Insulation Engineering Co., Ltd.

The social credit code: 91130925MAD8LDKC3Y

Registered Address: 88 meters south of the intersection of Tengqian Road and Beijing-Shanghai Expressway in Songzhuangzi Township, Mengcun Hui Autonomous County, Cangzhou City, Hebei Province.

Audit Address: 88 meters south of the intersection of North Tengqian Road and Beijing-Shanghai Expressway in Yan Zhuangzi Village, Songzhuangzi Township, Mengcun Hui Autonomous County, Cangzhou City, Hebei Province.

Which is in conformity with GB/T19001-2016/IS09001:2015

This certificate covers the following scope of

Manufacture of anti-corrosion and thermal insulation pipes and fittings, processing of fittings and flanges (except those requiring qualification permission), and sales of steel pipes.

This certificate shall be subject to supervision and audit every year after the start date of validity, and the annual supervision and audit certificate and annual audit report shall be issued after the supervision is qualified.

The certificate information is available on the CNCA of the official website(www.cnca.gov.cn)

Search(www.china-isc.org.cn)

Issue Date: 2024-06-25 Expiration Date: 2027-06-24



Cert code

Issued by: Hungyi

Beijing International Standard united Certification Co.,Ltd.